



RIBE BOLDKLUB
1917

Bestyrelsesmøde 3.12.2020 1800-2100

Deltagere: Niels, Wiebke, HE, Peter, Johnny og Lars K. fra 1900.

Afbud: Jesper Fabrin, Simon,

Dagsorden	Referat
1) Velkomst og rammesætning	Orientering om flytningen af kunstgræsset. Fryseren er tømt.
2) Cafeteriet, håndtering, booking, mm(20 min)	Drøftelser vedr. cafeteriet. Kan man overgå til en form for te-køkkenordning? Vi mangler tilbagemelding fra JF vedr. køkkenet, fødevarekontrollen mm. HE har fået overdraget mappen vedr. egenkontrol mm. Der udpeges en ansvarlig for alkoholbevillingen i det nye år. Navnet meldes ind til kommunen. JJ tager kontakt til Dennis for at få ham til at oprette en bookingkalender til mødelokalerne.
3) Periodisering regnskab. (20min)(HE)	HE gennemgår regnskabet. På regnskabsmødet til februar bliver der formuleret en tekst som forklarer regnskabet og overskuddet.
4) Esbjerg Idrætslederpris (15 min)	JJ sender et udkast til indstillingen af Henry Quebeck til idrætslederprisen til gennemsyn til resten af bestyrelsen.
5) Spisning /Johnny	
6) Sportnews: Trænersituation Forår, Ny org på plads?, Rekruttering bst og sport? (30min)	Alle tider på kunststofbanen på nær tirsdag aften fra 19-20.30 er blevet godkendt. Der skal indgås en aftale om kunststofbanen mandag aften, så både old-boys og senior kan tilgodeses. Rundellen må benyttes som vinterbaner. Opstart 23.1.2021 OBS på eventuelle restriktioner vedr. covid-19 JJ+PJ undersøger om old-boys vil være villige til at træne på 1/2 kunstbane og 1 græsbane pr. afdeling. Et alternativ kunne være at flyttet træningen til om onsdagen. Der mangler fortsat en træner til den ene ugentlige træning for serie 3. Der mangler fortsat en u11 træner. LK følger op på at opslaget vedr. U11 træneren bliver lagt op på

	DBU's hjemmeside. Bestyrelsen giver LK mandat til at bringe en godtgørelse for en kommende træner på banen. Dette grundet niveauet og antallet af SFS-spillere. LK sender en liste over de trænere der mangler trænertøj til JJ. JJ giver det videre til Lars fra Sportsmaster. Tøjet indkøbes hurtigst muligt. I forhold til den nye organisering, bliver alle trænere inviteret ind til et møde i foråret for at drøfte planerne.
7) Status på kontingentopkrævningen (15 min).	Der er fortsat 2 spillere der ikke har betalt. De kommer ikke til at spille før det er bragt i orden. Vinterkontingentopkrævningerne er sendt ud. Der er en udfordring i forhold til dem, der betaler med dankort. 39 spillere mangler at betale. Dennis taler med kluboffice og nets. JF kan eventuelt inddrages i at afhjælpe problemet.
8) Materialemand? Status (15 min)	Net – Når LK og HQ gennemgår hvilke baner der skal kridtes op, noterer LK hvor der mangler net til målene. Tilbagemelding til bestyrelsen/ evt. ny materialemand. Mål – der mangler formentlig ikke nye mål i det næste stykke tid. Forslag om at der oprettes en fælles info-mail som Dennis administrerer. Her kan holdledere mm sende ønsker til Dennis, som kan lede det videre til rette vedkommende. Opsætning af bander: JJ m.fl. Banemøde i Esbjerg: WN Tøj: JJ og WN. WN laver et udkast til et skema for registrering.
9) 2 nye til bestyrelsen (15min)	Flere gode ideer er i spil.
Fodboldskole	Fordele og ulemper ved at afholde fodboldskole i eget regi fremfor DBU's regi. Der skal afholdes fodboldskole i sommeren 2021. Det skal undersøges nærmere, om man kan holde fodboldskolen udelukkende for egne medlemmer. Alternativt kan man måske indføre et gebyr/kontingent for spillere udefra, så de er "egne" medlemmer i en given uge.
10) Budget 21?	Behandles den 4.2.2021
11) Evt. (5 min)	
12) Punkter næste møde januar 21.?	Næste møde afholdes den 7.1.2021 kl. 19
13)	